
Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Životice  

konaného dne -11.3. 2022 od 18:00  

Přítomní členové ZO: Karel Hlinka-starosta, Jiří Kočí, Jan Urban, Jiří Ocelík, Bc. Kateřina Novotná. 

Nepřítomen: ----- 

Omluveni: Veronika Urbanová, Ing. Jaroslav Batysta 

Dále přítomni: ----- 

1. Zahájení a úvod, volba ověřovatelů a schválení programu  

Zasedání ZO bylo zahájeno v 18 h starostou obce panem Karlem Hlinkou (dále též „předsedající“). 

Starosta obce konstatoval, že je přítomno 5 členů ZO, zasedání zastupitelstva obce je tedy usnášení 

schopné (viz. Prezenční listina). Současně předsedající informoval, že pozvánka na toto zasedání byla 

zveřejněna v zákonné lhůtě 7 dnů na úřední desce (viz. Pozvánka na veřejné zasedání ZO). Vzhledem 

ke koronavirové pandemii a přijatým nařízením vlády, byly při organizaci tohoto zasedání učiněny 

kroky, aby přijatá opatření byla dodržena. Jako zapisovatelka zasedání ZO byla navržena Bc. Kateřina 

Novotná. Jako ověřovatelé zápisu ZO byli navrženi Jiří Ocelík a Jiří Kočí. Návrhy na změnu programu 

nebyly vzneseny. 

Navržený program:  

1. Zahájení a úvod, volba ověřovatelů, schválení programu 

2. Informace o změně schváleného rozpočtu na r. 2022. 

3. Rozpočtové opatření č. 4/ 2021 

4. Rozpočtové opatření č. 5/ 2021 

5. Zakoupení hasičských uniforem pro spolek SDH Životice-mimořádný bod programu 

6. Plán budoucích akcí  

7. Ostatní sdělení a informace  

8. Diskuze 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit: 
I. program zasedání ZO dle předloženého návrhu 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 
II. zvolit zapisovatelku zápisu zasedání ZO Bc. Kateřinu Novotnou 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 
III. a) zvolit ověřovateli zápisu zasedání ZO Jiřího Ocelíka  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 
III. b) zvolit ověřovateli zápisu zasedání ZO Jiřího Kočího 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 

 



 

2. Informace o změně schváleného rozpočtu na r. 2022 

Starosta uvedl informace týkající se změny provedené v rozpočtu obce na rok 2O22. 

Konkrétně uvedl, že došlo ke změnám názvů některých položek v zákoně, z toho důvodu je 

nutné změnit již schválený dokument rozpočtu obce na rok 2022. K jiným obsahovým 

změnám v tomto dokumentu nedošlo.  

Návrh schválení informace: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit formální změny v rozpočtu na rok 
2022. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
 
Informace o změně byla: Schválena 

 

3. Rozpočtové opatření č. 4/ 2021 

Starosta přednesl obsah rozpočtového opatření číslo 4/2021. Rozpočtové opatření bylo zveřejněno 

v zákonné lhůtě a je k nahlédnutí na OU, či na webových stránkách obce v příslušné sekci ROZPOČTY.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit rozpočtové opatření číslo 4/2021. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 

 

4. Rozpočtové opatření č. 5/2021 

Starosta přednesl obsah rozpočtového opatření číslo 5/2021. Rozpočtové opatření bylo zveřejněno 

v zákonné lhůtě a je k nahlédnutí na OU, či na webových stránkách obce v příslušné sekci ROZPOČTY.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit rozpočtové opatření číslo 5/2021. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 

 

 

 



 

5. Zakoupení hasičských uniforem pro spolek SDH Životice 

Starosta obce uvedl, záměr zakoupení dvou sad hasičských uniforem pro spolek SDH Životice, pro 

nové členy, které budou zaneseny s příslušnými čísly do inventáře obce.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit záměr zakoupení dvou kusů uniforem 
pro spolek SDH Životice. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 

 

6. Plán budoucích akcí 

Starosta obce uvedl, že je v plánu zahájení nové etapy kácení označených stromů napadených 

kůrovcem v obecním lese.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Životice po projednání navrhuje schválit plán budoucích akcí. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Usnesení bylo schváleno 

 

7. Ostatní sdělení a informace 

Starosta obce uvedl, že je možnost nechat v obci umístit památeční sloup, který by obci věnoval pan 

Šimůnek.  Dle zatím dostupných informací se jedná o morový sloup, který byl ustřelený v době první 

světové války. Pan Šimůnek navrhl, že by byl ochotný na vlastní náklady sloup přemístit na obecní 

pozemek. Obec bude o této možnosti jednat s památkovým odborem MěÚ Nepomuk.  

Starosta obce uvedl, že byla podána žádost o dotaci na opravu kanceláře OU. 

Starosta obce uvedl, že byla podána žádost o dotaci ze státního fondu životního prostředí, výzva 

NPŽP-7/2021-NPZP-1.3.B. Název projektu: Odkanalizování obce Životice prostřednictvím realizace 

DČOV. 

Obec obdržela konečné vyúčtovaní od Mikroregion Nepomucko za projekt poskytnutí domácích 

kompostérů.  Finanční podíl obce Životice činil 11 845Kč. 

Obec obdržela finanční obnos 5000 Kč (slovy pět tisíc korun českých), jako odškodné z přestupku a 

následné pokuty ve výši 10 000 Kč, kterou uložila Česká inspekce životního prostředí společnosti 

Farma Oselce a.s za zacházení s nebezpečnými závadnými látkami-pozvolné vsakování škodlivých 

látek do podloží. Z poškozeného dna silážního žlabu docházelo k pozvolnému vsakování škodlivin do 

podloží.    



 

5. Diskuze  

V 18:07 hodin byla zahájena diskuze.  

Jméno/dotaz/odpověď 

1. Paní Červenková: Poděkování za sdělení přes mobilní rozhlas, ohledně možnosti objednání 

čištění komínů.  

2. Slečna Veronika Rážová: Dotaz kolik peněz se utržilo v roce 2021 za obecní dřevo- Tento 

dotaz bude zodpovězen na příští veřejné schůzi ZO, na jejímž programu bude bod závěrečný 

účet obce za rok 2021.  

3. Dotaz ohledně možnosti přidělení dalších nádob na tříděný odpad- Nádoby budou přiděleny, 

až se přesunou stávající nádoby na tříděný odpad na nové místo.   

4. Paní Šímová: Dotaz kdo používal pyrotechniku na návsi na Silvestra- Dotaz byl zodpovězen.   

 

Zasedání bylo ukončeno v 18:18 hodin.   

Starosta:            ……………………….           

                               Karel Hlinka 

Zapisovatelka:   ……………………………….. 

                              Bc. Kateřina Novotná 

Ověřovatelé zápisu:  

 

…………………………………                                                         …………………………………. 

          Jiří Ocelík                                                                                  Jiří Kočí 


